
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21 

ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI
Komise kultury, participace a Zdravé městské části
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ

VÁŠ DOPIS ČJ:
ZE DNE:
NAŠE ČJ.: UMCP21/06001/2024
SPIS. ZN.:
VYŘIZUJE: Ing. Alena Majerová
TEL.: 281012921
E-MAIL: alena.majerova@praha21.cz
DATUM: 10.04.2024

Věc:   Zápis z jednání Komise kultury, participace a Zdravé městské části ze dne   
03.04.2024

Úvod zápisu:

- Dne: 04.03.2024
- Časově: od 16:00 do 17:15
- Místo konání: malá zasedací místnost ÚMČ Praha 21
- Přítomni: předseda komise: Petr Duchek

člen komise: Veronika Boháčová
člen komise: Iva Taške
tajemník komise: Ing. Alena Majerová

- Omluveni: člen komise: Mgr. Libor Skala
člen komise: Ing. Patrik Bláha

- Hosté: Ing. Alena Motejlová
Ing. Michal Hazdra
Mgr. Eva Hegyiová

Program jednání:

1) Seznámení s odpovědí pí Skalníkové na pozvání jednání komise
2) Informace o nabídce hudebního programu pro starší občany a seniory
3) Využívání divadelního sálu v ZŠ
4) Příklady dobré praxe 
5) Různé
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Průběh jednání:

Jednání  Komise  kultury,  participace  a  Zdravé  městské  části  zahájil  v  16:05  hodin
předseda komise p. Duchek. Následně seznámil členy a hosty s body programu.

1) Seznámení s odpovědí pí Skalníkové na pozvání jednání komise

Předseda komise stručně shrnul odpověď pí Skalníkové k problematice ohňostroje a celé
znění předal jednotlivým členům. Pí Skalníková se odmítla schůzky účastnit,  nicméně
nabídla v případě  zájmu zaslat své tipy, které má ve svých zdrojích.

2) Informace o nabídce hudebního programu pro starší občany a seniory

Předseda dále předal informaci o nabídce hudebního programu určený především pro
starší  občany  a  seniory,  která  byla  zaslána  tajemníkovi  komise  a  požádal  o  zasílání
podobných nabídek i na Odbor školství a kultury.

V 16:15 se dostavil  host – pí Mgr. Eva Hegyiová, zástupce MZŠ. Pí Mgr. Eva Hegyiová
převezme členství po panu řediteli,  který podal žádost o ukončení působení v komisi
z důvodu pracovní vytíženosti.

3) Využívání divadelního sálu v ZŠ

V úvodu pan starosta informoval o aktuálním stavu opravy klimatizace v divadelním sále,
opravě střechy a doplněno bylo i o informaci výmalby prostoru a nákupu nových židlí.
Řešení  vnějšího  schodiště  prozatím  odloženo.  Předseda  komise  navrhl  možnosti
pravidelného využití  divadelního  sálu  včetně  strategie  propagace  a  možného získání
sponzorských  příspěvků.  Z  diskuse  vyplynulo,  že  tato  iniciativa  bude  moci  být
realizována pouze v  případě,  že  bude prostor  pronajat  soukromým provozovatelem.
Paní místostarostka představila plány na výstavbu nové budovy s velkým sálem v ulici
Lomecká, která by měla sloužit jako multifunkční rodinné centrum s širokým spektrem
možného využití. 

4) Příklady dobré praxe 

Dalším bodem k projednání byl odkaz na stránky „Dobrá praxe NÁRODNÍ SÍŤ ZDRAVÝCH
MĚST“  (https://dobrapraxe.cz/cz/uvod/priklady-dobre-praxe),  který  zaslal  pro  informaci
a inspiraci  členům  předseda   komise.  Byly  sděleny  přínosy  a  poslání  této  asociace.
Zároveň byl prodiskutován i návrh pana starosty na navázání spolupráce s jinými městy
jako např. s Újezdy nebo městy končící nad Lesy. 

5) Různé

Zástupkyně  Odboru  školství  a  kultury  pí  Boháčová  přednesla  aktuální  informace
ohledně  projektu  participativního  rozpočtu  a  následující  kroky  tohoto  procesu.  Dále
představila  plánované  akce  včetně  harmonogramu  od  rozeslání  pozvánek  až
po zveřejnění reklam, které se budou konat v průběhu měsíce dubna a května. Zároveň
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informovala  o  nabídce  bezplatné  přednášky  týkající  se  problematiky  brček  pro  ZŠ.
Závěrem přislíbila zaslat termíny plánovaných akcí do konce června.

Pan starosta informoval přítomné o veřejném projednání ve věci parkování u nádraží
(Staroklánovická) ve spolupráci s Odborem školství a kultury a návrhu účasti a pomoci
komise. Pravděpodobný termín realizace do konce června.

Zástupce MZŠ informovala o akci „90 let školy“, která se bude konat 14.09. a zapojení
školy do programu „Paměti národa“, které se bude promítat v běchovické stodole dne
05.06. 

Další  plánovaná  schůzka  komise  bude  dne  13.05.  2024  od  16:00  v malé  zasedací
místnosti. V případě potřeby bude svolána mimořádná schůzka.

Zapsala dne:
05.04.2024 Ing. Alena Majerová __________________________________________

tajemník komise

 

Ověřil dne:
05.04.2024 Petr Duchek __________________________________________

předseda komise

3/3


		2024-04-10T13:15:56+0200
	Úřad městské části Praha 21 58553e547bf26ea1d39591480072aac46a9acdfd
	user_ts




